
که پیشکسوت فوتبال اصفهان  آرمان ملی: در حالی 
اعتقاد دارد سپاهانی ها خود را پشت حاشیه های داوری و 
تیم پرسپولیس پنهان کرده اند، باشگاه اصفهانی به دنبال 

خریدی بزرگ است. 
   نظر پیشکسوت

سرمربی پیشین تیم فوتبال سپاهان بر این عقیده است 
گردان پاتریس کارترون نباید برای توجیه نتیجه نگرفتن  که شا
خود مسائلی چون اشتباهات داوری را پیش بکشند. رسول 
کربکندی در گفت وگو با تسنیم، درباره شرایط این روزهای 
سپاهان و نتایج ضعیف این تیم در هفته های گذشته گفت: 
تیمی که می خواهد قهرمان شود نباید در حساس ترین مقطع 
مسابقات اینقدر راحت امتیاز از دست بدهد. من بازی سپاهان 
و نساجی را دیدم و معتقدم که این تیم اصلاً خوب فوتبال بازی 
نکرد. بازیکنان سپاهان انگار آن انگیزه و شادابی گذشته را 
ندارند و از طرفی صحبت کردن در مورد داوری ها و پرسپولیس، 
آنها را وارد حاشیه کرده است. پنهان شدن پشت برخی از 
مسائل، مشکلات سپاهان را برطرف نمی کند و این تیم باید 
ایرادهایش را رفع کند. وی در ادامه خاطر نشان کرد: سپاهان 
هر چقدر در مورد داوری یا پرسپولیس صحبت کند، ضعف های 
بازیکنان یا کادر فنی اش به چشم نمی آید و این مسائل فقط 
می تواند توجیهی برای نتیجه نگرفتن باشد. سپاهان خودش را 
پشت پرسپولیس و داوری پنهان کرده است و این اصلاً منطقی 
نیست. کربکندی در پاسخ به این پرسش که »آیا قهرمانی های 
پرسپولیس در این چند سال مورددار بوده است؟«، خاطر 
نشان کرد: پرسپولیس در 10 سال گذشته هشت بار قهرمان 
شده و طبیعتاً تیمی که چند سال قهرمان می شود نیازی به 
کمک ندارد. البته ممکن است پرسپولیس از داوری سود هم 
برده باشد و می توان به بازی با ذوب آهن اشاره کرد، ولی این 
درست نیست که سپاهان هر وقت نتیجه نمی گیرد عوامل این 
تیم در مورد داوری ها یا تیم پرسپولیس صحبت کنند. سپاهان 
، نساجی  برابر تیم های مثل استقلال خوزستان، شمس آذر
و ملوان امتیاز از دست داده است. آنها وقتی برابر این تیم ها 
امتیاز از دست می دهند قطعاً با مشکل مواجه هستند و نباید 
پشت مسائل دیگر پنهان شوند. پیشکسوت فوتبال اصفهان 
در مورد اینکه آیا سپاهان برای قهرمانی در لیگ برتر شانس 
دارد، تصریح کرد: سپاهان قطعاً شانس دارد ولی با ادامه این 
روند کارش خیلی سخت است. این تیم برای قهرمانی هیچ 
چیز کم ندارد و در این دو سال گذشته هم باید قهرمان می شد. 
سپاهان از لحاظ بودجه بهترین وضعیت را دارد و در این چند 
سال این همه بازیکن داخلی و خارجی جذب کرده است. هر 
سالی که سپاهان قهرمان نمی شود یک شکست بزرگ برای 
این باشگاه محسوب می شود. در حال حاضر سپاهان انگیزه 
و شادابی گذشته را ندارد و بعد از هر بازی بیشتر دنبال توجیه 

نتیجه نگرفتن خودش است. 

   مهاجم جدید؟
ویسام بن یدر، مهاجم سرشناس فوتبال فرانسه، در آستانه 
پیوستن به سپاهان قرار دارد و ممکن است بزرگ ترین انتقال 
چند سال اخیر فوتبال ایران رقم بخورد. این مهاجم ۳۴ ساله 
کو، سویا و تولوز را در کارنامه  که سابقه بازی در تیم های مونا
کرات نهایی  دارد، به صورت غیرمنتظره راهی ایران شده و مذا
گر این انتقال نهایی  خود را با مدیران سپاهان انجام می دهد. ا
شود، فوتبال ایران شاهد یکی از بزرگ ترین خریدهای تاریخ 
خود خواهد بود. بن یدر که فوتبال حرفه ای خود را در تولوز 
آغاز کرد، در 1۷۴ بازی برای این تیم به میدان رفت و موفق شد 
۷1 گل به ثمر برساند و ۲1 پاس گل نیز بدهد. عملکرد درخشان 
او در لیگ فرانسه، توجه باشگاه های مطرح اروپایی را به خود 
جلب کرد و در نهایت باعث انتقال او به سویا شد. در سویا، بن 
یدر به اوج شهرت رسید و توانست در 1۳۸ بازی، ۷0 گل به ثمر 
برساند و ۲۲ پاس گل بدهد. یکی از نقاط عطف دوران حضور او 
در سویا، گل هایی بود که مقابل تیم های بزرگی همچون رئال 
مادرید، بارسلونا، لیورپول و منچستریونایتد به ثمر رساند. 
کو  لیگا، بن یدر در سال ۲01۹ راهی مونا پس از درخشش در لا
شد و طی چهار فصل حضور در این تیم، بازوبند کاپیتانی را 
کو به میدان  نیز به بازو بست. او در مجموع ۲01 بار برای مونا
رفت و 11۸ گل به ثمر رساند و ۳1 پاس گل داد. اوج عملکرد او 
در لیگ 1 فرانسه در فصل ۲01۹- ۲0۲0 رقم خورد، جایی که با 1۸ 

گل به همراه کیلیان امباپه، عنوان آقای گل لیگ را از آن خود 
کرد. ویسام بن یدر همچنین سابقه 1۹ بازی ملی برای تیم ملی 
فرانسه را در کارنامه دارد. او در رقابت های یورو ۲0۲0 در فهرست 
فرانسه حضور داشت، اما فرصت بازی پیدا نکرد. با این حال، در 
لیگ ملت های اروپا توانست در چند بازی مهم به میدان برود 
و موفق شد سه گل و چهار پاس گل در کارنامه ملی خود ثبت 
کنون بن یدر که از ابتدای فصل جاری بدون تیم بوده، به  کند. ا
کره با سپاهان است. این انتقال  ایران سفر کرده و در حال مذا
در شرایطی انجام می شود که سپاهان پس از مصدومیت شدید 
مهدی لیموچی و احتمال پارگی رباط صلیبی او، به دنبال 
کیفیت در خارج از پنجره نقل وانتقالات  جذب یک مهاجم با
است. استفاده از سهمیه بازیکن آزاد، فرصتی ایده آل برای این 
تیم ایجاد کرده تا یکی از بزرگ ترین خریدهای تاریخ لیگ برتر را 
رقم بزند. با این حال، پیوستن بن یدر به سپاهان یک چالش 
بزرگ نیز دارد. این بازیکن فرانسوی درگیر یک پرونده قضائی 
در کشورش است و باید دید آیا این موضوع مانعی برای امضای 
قرارداد او با سپاهان خواهد شد یا نه. در صورتی که همه چیز 
طبق برنامه پیش برود و بن یدر رسماً پیراهن زرد سپاهان را بر 
تن کند، فوتبال ایران شاهد یکی از مهم ترین انتقال های تاریخ 
خود خواهد بود، انتقالی که می تواند تأثیر بزرگی بر رقابت های 
لیگ برتر بگذارد و سپاهان را به مدعی اصلی قهرمانی تبدیل 

کند. 
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پنهان شدن طلایی پوشان پشت پرسپولیس و داورها 

سپاهان به دنبال بزرگ ترین خرید فصل فوتبال ایران؟!

جنجال رونالدو پس از تعویض؛  
پای الهلال در میان است؟ 

محمد الدویش، شخصیت برجسته رسانه ای 
عربستان در حساب شخصی خود در شبکه 
اجتماعی X درباره خروج خشم آلود رونالدو از 
زمین در دقیقه 61 بازی شب گذشته برابر الخلود 
در هفته بیست وپنجم لیگ حرفه ای فوتبال این 
کشور نوشت: رونالدو حاضر به ترک زمین نبود، 
سپس با عصبانیت رفت، مربی خود را هُل داد، 
بطری آب را انداخت، کفشش را درآورد و پرت کرد، 
یکی از هم تیمی های خود را هُل داد، زمین را ترک 
کرد ... بقیه ماجرا در یک سریال رمضانی به نام؛ 
این شایعات! کریستیانو رونالدو که گل نخست 
النصر برابر الخلود را در دقیقه ۴ به ثمر رسانده 
بود؛ با اعتراض به تعویضش زمین را ترک کرد و با 
عصبانیت وارد رختکن شد.  باید دید این رفتار 
رونالدو؛ شایعه تمایل او برای پیوستن به الهلال 

را تقویت خواهد کرد یا نه؟! 

ویژه

گفتوگو

حمید درخشان پیشکسوت پرسپولیس و 
گردان  کارشناس فوتبال در خصوص عملکرد شا

کارتال در لیگ برتر صحبت کرد. 
و  پرسپولیس  برتری  خصوص  در   

صدرنشینی موقت این تیم چه نظری دارید؟
کتور   طبیعی است که باید منتظر نتایج ترا
در هفته های جاری باشیم و پرسپولیس بدون 
توجه به نتایج رقبا، باید سه امتیازهای متوالی 
کتور بلغزد. همان طور که  را بگیرد تا زمانی که ترا
توانست از لغزش سپاهان استفاده کند و بالاتر 
از این تیم در جدول قرار بگیرد. پرسپولیس 
محکوم به برنده شدن است. از قهرمانی نباید دور 
گر پرسپولیس از مدار برتری خارج شود با  شد و ا
دستان خودش قهرمانی را تقدیم تیم های رقیب 
کرده است.  پرسپولیس در مقابل ملوان یک بازی 
برتر ارائه کرد و توانست مزد برتری خود را بگیرد. آن 
قدر تیم پرسپولیس خوب بازی کرد که ملوان با 
وجود آنکه در هفته های قبل نتایج خوبی گرفته 
بود و در این بازی هم تلاش زیادی کرد ولی حرفی 
گر پرسپولیس بتواند روند  برای گفتن نداشت. ا
برتری های خود را ادامه دهد مطمئن هستم که 
کتور می گیرد و همانند فصل  صدرنشینی را از ترا
گذشته موفق به کسب قهرمانی در لیگ برتر می 
شود.  الان زمان ضد فوتبال نیست، تمهیدات 
کتیکی در اولویت است. پرسپولیس باید هفته  تا
به هفته بهتر و روان تر بازی کند. امتیازات خود را 
بهتر کند و منتظر آن نباشد که حریفان چه نتیجه 
ای می گیرند چون آنها نمی توانند به صورت 
متوالی برنده باشند. تیم پرسپولیس با طراوت 
و شاداب بازی می کند، کارتال سرمربی این تیم 
ترکیب خود را پیدا کرده و با توجه به بازگشت 
بازیکنان مصدومی مثل اورونوف می توان به 

تکرار قهرمانی پرسپولیس امید زیادی داشت.
 نظر شما  در خصوص عملکرد تیم های 

داوری در هفته های اخیر چیست؟
 پرسپولیس هم از داوری منتفع و هم متضرر 
گر داور  شده است. در همین بازی با ملوان ا
سخت گیر بود باید سامان فلاح را اخراج می کرد 
ولی جالب اینکه با وجود آنکه داوران VAR هم 
این صحنه را دیدند بدون دادن اخطار ادامه 
بازی اعلام شد و این ثابت می کند بودن و نبودن 
VAR فرقی نمی کند. برخی مواقع داوران حرف 
هایی می زنند که آدم شاخ در می آورد. نمی 
دانیم قانون را فیفا می نویسد یا کمیته داوران 
فدراسیون فوتبال ایران. به عنوان مثال یک 
صحنه مشکوک به پنالتی در محوطه جریمه 
ملوان بود اما تیم داوری اعتقادی نداشت. در 
کل VAR به فوتبال ما کمکی نکرده و بارها دیده 
ایم که تصمیم درست داوران هم دستخوش 
ورود داوران ویدئویی شده و غلط تصمیم گیری 

شده است.

درخشان:  
پرسپولیس هم از 

داوری منتفع و هم 
متضرر شده است

: هدایت تیم ملی بسکتبال   کِر
آمریکا بی پاداش ترین شغل است! 

تسنیم: کسب مدال طلای المپیک ۲0۲۴ 
پاریس برای بازیکنان تیم ملی بسکتبال آمریکا 
بلکه  نبود،  مدال  دریافت  معنای  به  فقط 
فرصتی بود برای جشن گرفتن و تأمل در مسیر 
بسکتبال شان. ایستادن بر سکو و دریافت مدال 
المپیک به عنوان نشانه ای از دستاوردی بزرگ، 
لحظه ای است که برای هر بازیکن بسکتبال به 
عنوان اوج تجربه ورزشی اش شناخته می شود. 
، سرمربی تیم ملی آمریکا، در این  کِر استیو 
باره گفت: این یک لحظه زیباست که به همه 
چیزهایی که در مسیر حرفه ای بسکتبال خود 
تجربه کرده ای و تمام افرادی که به تو کمک 
کرده اند، احترام بگذاری. هیچ حس بهتری از 

افتخار و دستاورد وجود ندارد. 
بازی کردن برای کشورت یک احساس خاص 
است. سرمربی تیم ملی بسکتبال آمریکا، در 
صحبت های اخیر خود درباره چالش های 
مربیگری تیم ملی اظهار داشت: تمام دوستان 
مربی ام می خندند و می گویند که مربیگری تیم 
بسکتبال آمریکا سخت ترین و بی پاداش ترین 
شغل در دنیای ورزش است. شما فقط باید 
گر این کار را کردید، کسی اهمیتی  برنده شوید و ا
گر ببازید، شکست خورده محض  نمی دهد اما ا

محسوب می شوید.

منهایفوتبال

کوتاه

: فاصله زیادی با تیم های عربی داریم  کبرپور ا

؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟

کبرپور بازیکن پیشین استقلال گفت: نباید خود را  علیرضا ا
گول بزنیم هنوز در خیلی چیزها نسبت به تیم های عربی فاصله 

زیادی داریم و فوتبال ما از آماتور هم آماتورتر است. 
   نتایج ضعیف 

کبرپور در گفت وگو با ایسنا، درباره دلایل نتایج ضعیف  علیرضا ا
نمایندگان ایران در آسیا و حذف زودهنگام از این رقابت ها، اظهار 
کرد: نباید انتظار داشت که تیم های ما برابر تیم های عربی 
با آن امکانات و تجهیزات به نتایج خوبی دست پیدا کنند، 
کتور نسبت به سایر تیم ها فرق می کند و  البته شرایط ترا
مدیریت این تیم هر چه در توان داشته کوتاهی نکرده و 
کتور حمایت لازم را به عمل آورده است.  همیشه از ترا
اما استقلال و پرسپولیس به ویژه استقلال همیشه 
با حاشیه مواجه بوده و بازیکنان خارجی آن در 
حد تیم نیستند و در داخل کشور بازیکنان 
گر بخواهیم بازیکنان  بهتر از آن ها داریم. حال ا
خارجی استقلال را با تیم های عربی که همیشه 

بهترین بازیکنان دنیا را جذب می کنند مقایسه کنیم می بینیم طبیعی است 
که جلوی چنین تیم هایی کم بیاوریم. وی گفت: برابر تیم های عربی که همه 
چیز آن ها حرفه ای است، نمی توانیم خود را گول بزنیم. در حالی که تیم های 
کثر آن  استقلال و پرسپولیس زمین ندارند و یا زمین هایی که بازی می کنند ا

شرایط ایده الی ندارند. 
   زندگی حرفه ای

او با بیان اینکه بازیکنان ما به صورت حرفه ای زندگی نمی کنند، افزود: به 
گر مدیریت درست  اعتقاد من ضعف مدیریتی مهم تر از ضعف فنی است. ا
باشد بازیکن نیز به صورت حرفه ای زندگی خواهد کرد در صورتی که این طور 
نیست. بازیکن پیشین استقلال در پاسخ به این پرسش که آیا این عملکرد 
در سال آینده می تواند بهتر شود یا خیر و چه راهکاری دارید؟ اظهار کرد: 
فکر نمی کنم بهتر شود زمانی که ما نیز بازیکن بودیم مرتب از حرفه ای شدن 
فوتبال صحبت می شد. الان نزدیک به ۳0 سال از این قضیه سپری می شود اما 
فوتبال ما هنوز هم آماتور است و حرفه ای بودن معنی ندارد. هنوز در داوری ها 
ضعف داریم. به جای اینکه آن را برطرف کنند ضعف ها را لاپوشانی می کنند. 
هنوز با حرفه ای شدن فاصله زیاد داریم و فوتبال ما از آماتور هم آماتورتر است. 

کتور می گوید خودم را آدم ویژه  سرمربی ترا
نمی دانم ولی مسئولیت فنی بر عهده من 
است. یک جوری صحبت می شود که انگار 

کتور ۷ بار لیگ را برده است. ترا
   بازی قبل 

هفته  چارچوب  در  گل گهر  و  کتور  ترا
بیست و سوم لیگ برتر فوتبال به مصاف 
گان اسکوچیچ در نشست  هم می روند. درا
خبری قبل از بازی با گل گهر سیرجان اظهار 
کرد: باید اول از همه در مورد بازی قبل 
صحبت کنم. نتوانستیم صعود کنیم و این 
باعث ناراحتی همه ما بود. نتیجه بدی بود 
که باعث ناراحتی همه شد. باید بدانیم که 
بازی   ۸ برگردیم.  باید به مسابقات لیگ 
بدون باخت در سطح دو لیگ قهرمانان 
آسیا پشت سر گذاشتیم. بازی های بسیار 
حریف  منتظر  و  داشت  خواهیم  مهمی 
هستیم. باانگیزه بسیار زیاد و برای به دست 
آوردن سه امتیاز پا به زمین می گذاریم. او 
ادامه داد: به نظرم تمام بازی های باقی 
دست  چیز  همه  هستند.   حیاتی  مانده 
بازی  دو  که  می دانیم  و  است  خودمان 
عقب افتاده داریم. فکرمان را درگیر نتایج 
نسبت  نمی کنیم.  سپاهان  و  پرسپولیس 
به سال گذشته تیم قدرتمندتری از درون 

داریم.

   دیدار فعلی 
اسکوچیچ گفت: به جز باخت مقابل ما 
و پرسپولیس، تیم گل گهر باختی نداشته 
و تیم سر و شکل داری است. تیم من هم 
هم  بازی  این  مجموع  در  و  است  خوب 
زیادی  اهمیت  استقلال  با  بازی  همانند 
دارد. با دو بازی کم تر شانس صعود به صدر را 
داریم و بازی مستقیم سپاهان - پرسپولیس 
هم در پیش است و احتمال این وجود دارد 

که امتیازی به نفع ما از دست برود.
   پنالتی زنان 

کنش به انتقادات درباره پنالتی زن  او در وا
های تیمش در بازی مقابل التعاون گفت: 
این موارد، مسائل درونی تیم هستند که 
ترجیح می دهم یکسری مسائل گفته نشود. 
به کسانی که پنالتی از دست دادند حمله 
شد و به شیری و آشوری هجمه وارد شد. اما 
به نظرم این مهم بود که شهامت زدن پنالتی 
را داشتند. برای من مهم، شهامت بازیکنان 
بود. شیری سه پست مختلف بازی کرد و یک 

مهره در آن بازی مهم بود.
   انتقادات 

انتقادات درباره  و  اظهارنظر  او درباره 
تعویض هایش در بازی برابر التعاون گفت: 
خودم را آدم ویژه نمی دانم ولی مسئولیت 
فنی بر عهده من است. یک جوری صحبت 

کتور ۷ بار لیگ را برده  می شود که انگار ترا
است. از تمام توانمان استفاده می کنیم 
و ۸ بازی بدون باخت در سطح دو لیگ 
قهرمانان آسیا را پشت سر گذاشتیم و شانس 
اول صعود به صدر هستیم. انتقادات را 

می پذیرم اما بگذارید این مسئولیت بر 
کتور بیان  عهده من بماند. سرمربی ترا
کرد: چیزی که می خواهم، حمایت قاطع 
از این تیم است. آخر فصل فرصت این 
کنیم. ولی الان وقت  که آنالیز  را داریم 

صحبت درمورد این مسائل نیست 
و در انتهای فصل جواب سوالات 
داد.  خواهم  را  شما  بی جواب 
که لیگ را  ما هم تلاش می کنیم 
به دست بیاوریم. او اضافه کرد: 
کدام از  درمورد تعویض ها هیچ 
تعویض های من با این دید که 

بازی به پنالتی کشیده خواهد 
هر  شرایط  نیفتاد.  اتقاق  شد 
بازی متفاوت است. با تغییرات 
وسط  کردم  حس  بازی  در 
زمین باید تقویت شود. بازی با 
شرایط خاصی پیش می رفت 
خودمان  افتادگی  عقب  و 
کردیم. باتوجه به  را جبران 
آلوس او را تعویض  خستگی 

کردم. دلیلی ندارد که تمام این تصمیمات را 
بشکافم. یکسری تصمیمات باید داخل تیم 
بماند. دلیل ندارد که به خواهم جزئیات 
سرمربی  بشکافم.  بیشتر  را 
کتور بیان کرد: ما در تبریز  ترا
را  گلزنی  مسلم  موقعیت   6
از دست دادیم. شانس یار 
شکست  بدون  و  نبود  ما 
آخر  تا  اما  شدیم.  حذف 
تــــــلاش خواهیم 

کرد.

 ماجرای ۸۰ هزار دلار فولاد که 
در فرودگاه ضبط شد!

با وجود گذشت دو سال مالی، هنوز مبلغ ۸0 هزار دلار فولاد 
خوزستان که در فرودگاه ضبط شده بود به این باشگاه بازنگشته 
است.   »پندار خمارلو با مبلغ ۸0 هزار دلار تحت عنوان هزینه 
علی الحساب در اردوی تیم فولاد در کشور امارات در فرودگاه 
امام خمینی )ره( حاضر می شود. پلیس فرودگاه این مبلغ را ضبط 
می کند و در همین رابطه پرونده ای در اداره تعزیزات حکومتی 
از  گوشه ای  شهرستان ری تشکیل می شود«. این جملات 
توضیحات پیوست ۴-1-16 صورت های مالی باشگاه فرهنگی 
ورزشی آینده سازان فولاد خوزستان است. این موضوع در سال 
مالی منتهی به خرداد 1۴0۲، 1۴0۳ و میاندوره شش ماهه منتهی 
به ۳0 آذر 1۴0۳ منعکس شده است. حسابرس باشگاه فولاد در 
صورت مالی منتهی به خرداد 1۴0۳ در این مورد به اعضای هیئت 
مدیره باشگاه مذکور تذکر داده است که چرا پیگیری لازم در 
جهت بازگشت صورت نگرفته است؟ صورت های مالی مذکور در 
۲5 مهر ماه 1۴0۳ در سامانه کدال منتشر شد. تا لحظه انتشار این 
گزارش هنوز ۸0 هزار دلار به حساب باشگاه فولاد بازنگشته است. 
در اینجا سؤال پیش می آید چرا با وجود اینکه در آستانه سال 
1۴0۴ شمسی هستیم این پول به حساب باشگاه فولاد بازنگشته 
است؟ پیگیری تسنیم نشان می دهد حکم برائت اخذ شده 
است، اما به دلیل عدم پرداخت حق الوکاله وکیل پیگیر پرونده، 
هنوز نامه و حکم دریافت اموال تحویل باشگاه فولاد نشده 
است. پندار خمارلو و باشگاه فولاد بر سر پرداخت حق الوکاله با 
هم اختلاف نظر دارند. باشگاه فولاد معتقد است به دلیل اینکه 
اشتباه توسط خمارلو صورت گرفته او باید حق الوکاله را از جیب 
خودش بپردازد و خمارلو هم ظاهراً معتقد است به خاطر کمک 
به باشگاه این کار را انجام داده است، بنابراین نباید حق الوکاله را 
از جیبش بپردازد. این موارد در حالی رخ می دهد که در تاریخ ۲۲ 
اسفند 1۴0۳، تغییرات مدیریتی در باشگاه فولاد رخ داد و حسین 
خبیری سمت مدیرعاملی این باشگاه را برعهده گرفته است. 
باید دید با تغییرات مدیریتی جدید چه تغییری در سرنوشت این 

پرونده ایجاد می شود؟

کادر فنی تیم ملی فوتسال تغییر می کند
تیم ملی فوتسال ایران با تغییر در کادر فنی در تورنمنت 
تایلند حضور می یابد. تیم ملی فوتسال ایران در اسفند 1۴0۳ در 
تورنمنتی چهارجانبه در کشور برزیل شرکت کرد و به مقام نایب 
قهرمانی دست یافت. شنیده می شود وحید شمسایی تصمیم 
گرفته تغییرات گسترده ای در کادر فنی تیم ملی ایجاد کند. 
شهاب الدین سفال منش، سیامک داداشی و اصغر قهرمانی 
گر  طی سه سال اخیر روی نیمکت تیم ملی می نشستند و ا
اتفاق ویژه ای نیفتد، از کادر فنی جدا می شوند. صرف نظر از 
مربی اسپانیایی که کارهای ورود او به ایران در حال انجام است، 
سه مربی ایرانی جایگزین نفرات فوق خواهند شد. محمود 
کچی، محمد طاهری و کاظم صادقی در جمع مربیان  خورا
تیم ملی فوتسال خواهند بود و همراه با تیم ملی به تایلند سفر 
می کنند. ملی پوشان فوتسال فروردین سال 1۴0۴ در تورنمنتی 

چهارجانبه در کشور تایلند شرکت خواهند کرد.

نوازی از کادرفنی استقلال جدا شد
مربی استقلال با تصمیم سرمربی مونته گرویی از روز گذشته 
در تمرینات آبی پوشان شرکت نکرد و کنار گذاشته شد.  محمد 
نوازی که پس از دربی زمزمه های رفتنش از کادرفنی آبی پوشان 
گ بوژوویچ از دیروز )شنبه(  مطرح شده بود، با تصمیم میودرا
در تمرینات شرکت نکرد. نوازی از ابتدای فصل دستیار جواد 
گ  نکونام، سهراب بختیاری زاده، پیتسو موسیمانه و میودرا
بوژوویچ بود و در یک بازی از مسابقات لیگ برتر نیز به تنهایی 

هدایت آبی پوشان را برعهده گرفت.

احضار پیروانی، کنعانی زادگان و یک 
استقلالی به کمیته اخلاق

کمیته اخلاق فدراسیون فوتبال مدیر و بازیکن پرسپولیس 
و همچنین مدیر روابط عمومی باشگاه استقلال را به این 
کمیته احضار کرد. به گزارش سایت رسمی فدراسیون فوتبال، 
با اعلام کمیته اخلاق محمدعلی )افشین( پیروانی مدیر تیم 
پرسپولیس، پژمان ماندگاری مدیر روابط عمومی باشگاه 
استقلال و محمدحسین کنعانی زادگان مدافع پرسپولیس باید 
جهت ادای پاره ای از توضیحات  روز یکشنبه ۲6 اسفند ماه در 

این کمیته حضور داشته باشند.

 فلیک:پنالتی آلوارس؟ چه بگویم؟!
 فقط با او ابراز همدردی می کنم

سرمربی تیم فوتبال بارسلونا نسبت به اتفاق جنجالی دربی 
مادرید در دور برگشت مرحله یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان 
کنش نشان داد.  هانسی فلیک سرمربی تیم فوتبال بارسلونا  اروپا وا
در نشست خبری پیش از بازی تیمش برابر اتلتیکومادرید در هفته 
بیست و هشتم لالیگا، به اتفاق جنجالی که در بازی قبلی حریف 
مادریدی رخ داد، اشاره داشت. فلیک درباره مردود اعلام شدن 
پنالتی خولیان آلوارس مهاجم آرژانتینی روخی بلانکو در دربی 
مادرید در بازی برگشت مرحله یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان 
اروپا به دلیل دو ضرب شدن ضربه او )پس از تماس ناخواسته پای 
تکیه گاهش با توپ بر اثر لیز خوردن( با حالتی معنادار به خبرنگاری 
که از او درباره این اتفاق سؤال پرسیده بود، گفت: اوه؛ می خواهی 
چه چیزی به تو بگویم؟ واقعاً بدشانسی آورد. من با آلوارس ابراز 
همدردی می کنم. او بازیکنی فوق العاده است، یکی از بهترین 
گلزنانی که می شناسم. نمی توانم نظری درباره این اتفاق بدهم، 
چون من تصمیم گیرنده نبودم. صحنه را دیدم و فقط می توانم 
بگویم که حالش را درک می کنم. فلیک درباره اتلتیکومادرید هم 
گفت: آنها تیمی بسیار متمرکز هستند، اما ما برای بردن بازی انگیزه 
فراوانی داریم. بازی سختی خواهد شد. برای رویارویی با آنها آماده 
شده ایم و تمرکز کافی را داریم. سرمربی آلمانی بارسلونا در پاسخ 
به این سؤال که آیا خستگی اتلتیکو به خاطر مصاف چهارشنبه 
کید کرد: باید  شب با رئال مادرید، برگ برنده ای برای بارساست، تأ
بگویم که آنها تیمی فوق العاده دارند. فقط 11 بازیکن نیستند بلکه 
یک گروه استثنایی و روی فرم را تشکیل داده اند که برای این بازی 
هم صد درصد آماده خواهند بود. گفتنی است تیم  های بارسلونا 
و اتلتیکومادرید یکشنبه شب از ساعت ۲۳:۳0 به وقت تهران در 

ورزشگاه متروپولیتانو به مصاف یکدیگر می روند.

کتور ۷ بار قهرمان لیگ شده است! اسکوچیچ: طوری حرف می زنید، انگار که ترا


